
Jaarverslag Historische Kring over het jaar 2023. 

In 2023 konden we weer als vanouds van start gaan. Geen extra corona 

maatregelen meer. Wel waakzaam blijven. 

Traditioneel hield bestuur en werkgroep weer hun nieuwjaarsreceptie in de 

Magneet. 

Het bestuur kwam 8 maal bijeen. Bij 2 vergaderingen stond de aanschaf van 

zonnepanelen en verwarmingsapparatuur centraal. 1 keer kwamen bestuur 

en werkgroep bij elkaar. Dit is altijd nuttig om te kijken waar we met elkaar 

staan. Denk aan voorgang archiveren, inschrijven van binnengekomen 

goederen, digitaliseren enz. 

Verder is er een jaarlijks overleg met de Historische Kringen van Nederhorst 

en Korten hoef. Dit overleg is bedoeld om met name onze ervaringen, 

eventuele knelpunten en voortgang te bespreken. Ook kijken we op welke 

punten we met elkaar kunnen samenwerken. 

De algemene ledenvergadering werd gehouden in De Bongerd. Na de 

gebruikelijke zaken zoals de notulen en jaarverslag van 2022, kregen we een 

uitgebreid en duidelijk verslag van onze penningmeester Klaus Eckhardt. 

Vooraf heeft de kascommissie bestaande uit de heren Niesing en Van der 

Velden de cijfers in orde bevonden. De heer Niesing wordt door de heer 

Mayer in de kascontrolecommissie opgevolgd. 

Voor Klaus was dit zijn laatste vergadering als penningmeester. Dirk Doets 

wordt als nieuwe penningmeester gekozen. 

Na de pauze vertelde Richard de Wild op boeiende wijze over zijn werk als 

rattenvanger. 

De contributie is van 15 euro naar 17,50 euro gegaan. 

Helaas is het aantalleden in 2023 teruggelopen van 595 naar 565 leden. 

Deze terugloop wordt voor een groot gedeelte veroorzaakt door overlijden. 

We zijn ons ervan bewust dat ledenwerving aandacht vraagt. 
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Verder heeft een afvaardiging van de HKL een bijeenkomst bij de HK 

Nederhorst den berg bezocht in verband met hun 35-jarig bestaan, en een 

boekpresentatie over de bewoners van Breukeleveen bijgewoond. 

Als Kring hebben we onze medewerking verleend aan de feestweek. Denk 

hierbij aan de beamerpresentatie in de feesttent en met de wandeling naar 

het Stergebied en Nieuw-Loosdrechtsedijk. Ook waren we op de Nootweg

braderie present met een kraam. Ditmaal stonden we met een stand op de 

Eikenlaan. Zo waren we in de gelegenheid om ook onze verzameling 

voorwerpen die in de garage liggen, aan het publiek te tonen. 

Onderhoud gebouw en terrein. Ook het afgelopen jaar zijn er de nodige 

onderhoudswerkzaamheden door vrijwilligers verricht. Zo wordt het terrein 

bijgehouden door vegen, harken, maaien en snoeien. Ook is er aan de 

buitenverlichting gewerkt. En in september hebben we zelfs een 

schoonmaakochtend georganiseerd waarin we de buitenkant van de 

Magneet hebben schoongemaakt. Ook is er hel veel overhangend groen 

verwijderd en afgevoerd, zijn er zonnepanelen geplaatst, is het gebouw 

toegerust met 3 airco's. 

Ook is de magneet uitgerust met een inbraak- en branddetectie. Ook 

hiervoor staan een aantal vrijwilligers in de startblokken. 

Er wordt volop gedigitaliseerd. Foto's en documenten. We hebben een 

uitgebreid krantenknipselarchief waar wekelijks nieuwe knipsels bijkomen. 

we beschikken over een flinke collectie geboorte- trouw- en rouwberichten. 

Deze collectie wordt momenteel gedigitaliseerd. De letters A tot en met R 

zijn inmiddels gedigitaliseerd. Een bestand van ruim 5000 items. 

De in de collectie aanwezige boeken, zo'n 1500 stuks, zijn inmiddels ook 

geordend en in het computersysteem ingevoerd. 

Voorwerpen worden bijgehouden en geprepareerd. We hebben kleding en 

schilderijen. 

Vier keer per jaar geven we een periodiek uit. De redactie is hier druk mee. 

Ook wordt het periodiek in het dorp bezorgd. 
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Graag ook een bedankje aan onze adverteerders. Fijn dat u onze Kring een 

warm hart toedraagt. 

Hans van Os heeft wegens gezondheidsredenen zijn werkzaamheden bij de 

Kring moeten neerleggen. Ook is het fijn dat Ton en Jissy elkaar gevonden 

hebben en afgelopen december in het huwelijksbootje zijn gestapt. 

In dit overzicht heb ik bewust geen namen genoemd, want stel voor dat ik 

iemand vergeet. 

Namens het bestuur wil ik alle vrijwilligers die zich het afgelopen jaar 

hebben ingezet voor de kring heel hartelijk danken want zonder jullie inzet 

geen Kring! 

Loosdrecht, dinsdag 26 maart 2024 

Voor akkoord: 

Arie de Kloet, 

/ 
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Trees Lamme, 

secretaris 
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